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ZÁPISNICA 

 

  Na základe sviatku dňa úcty k starším, ZO červeného kríža v Považskom Chlmci s poslancom 

Jánom Púčkom, zabezpečili stretnutie so seniormi v priestoroch požiarnickej školy, na ktorom 

stretnutí  bol prítomný aj prvý zástupca mesta pán Groma, poslanec  Ján Pažický a poslankyňa Emília 

Talafová. Po príhovore predsedníčky ČK pani Višňovskej , sa k seniorom prihovoril tak pán Groma ako 

aj prítomní poslanci, ktorí poďakovali za spoluprácu, popriali všetkým seniorom veľa zdravia 

a spokojnosti v ďalšom živote.  

  V rámci posedenia sa seniori porozprávali s poslancami, kde vyjadrili tak spokojnosť ako aj 

nespokojnosť s jednotlivými požiadavkami a problémami , ktoré sa dotýkajú mestskej časti Považský 

Chlmec.  

  Poslanec  Púček  mimo tohto stretnutia vykonal stretnutie v mesiaci október dvakrát na 

požiadanie občanov Bytčianskej ulice, ale stretol sa aj s občanmi ulíc Gavlovičová, na Hôrke, 

K cintorínu a ďalšími. Takéto stretnutie vykonáva poslanec  Púček z dôvodu toho, že dal prísľub 

občanom, že vždy na ich požiadanie príde veci riešiť a vždy je lepšie niektoré problémy raz vidieť ako 

desaťkrát počuť.  

  Požiadavky:  

‐ Občania by konečne chceli vedieť  pravdivú informáciu o pripravovanej realizácii kanalizácie 

v Považskom Chlmci, prípadne by boli radi, keby boli oboznámení, kedy je predpoklad 

s výstavbou kanalizácie začať, prípadne čo bráni k tomu, aby táto výstavba bola stále 

odkladaná 

‐ Opätovne požadujú opravu  schodíšť  na miestnom cintoríne, náter oplotenia, ale aj 

rekonštrukciu časti oplotenia od strany lesa, osvetlenie miestneho cintorína a dôkladnejšiu 

údržbu (kosenie, hrabanie), ako bola doposiaľ 

‐ Občania Bytčianskej ulice, ale aj ostatní, opakovane poukazujú na nedostatky odvodnenia 

Bytčianskej ulice, vyčistenie odvodňovacích šácht a čistenia. Poslanec  Púček poznamenal, že 

vzhľadom na tento problém, opätovne požiadal poslanca  Kapitulíka, ktorý je zároveň 

poslancom VÚC, aby pomohol tento problém vyriešiť. Prísľub poslanca bol daný, že do 

20.11.2015 sa pokúsi, aby táto požiadavka bola splnená a aby sa častejšie odvodňovacie 

šachty čistili. 

‐ Občania Gavlovičovej ulice, opätovne žiadajú  vybudovať na konci ulice trativodnú jamu 

a doasfaltovanie ulice 

‐ Stála požiadavka o rekonštrukcia rozhlasu 

‐ Občania sa obracajú na vedenie mesta, ale i na všetkých poslancov MZ  o pomoc riešenia, 

získať aspoň jednu spoločenskú miestnosť, ktorá by slúžila na stretnutia občanov a rôzne iné 



účely potrebné v rámci života občanov bývajúc v mestskej časti. Túto požiadavku tlmočili aj 

viceprimátorovi  Gromovi, ktorý prisľúbil, že s týmto problémom sa vedenie mesta bude 

zaoberať. Táto požiadavka, už bola predkladaná, zatiaľ bez kladného stanoviska a preto 

opätovne trvajú na vyššie uvedenej požiadavke, hoc aj vybudovaním takéhoto priestoru, tzv. 

kontajnerovým vybudovaním 

 

Toto sú v súčasnosti najnutnejšie požiadavky, okrem tých, ktoré už boli mestu predložené. 

 

V Pov. Chlmci dňa 11.11.2015 

Vypracoval poslanec Ján Púček 


